
 

 
 
 
 
 
Mødedato: Tirsdag d. 20.06.2023, kl. 18. 
 
Sted: Edvard Thomsens Vej 49, stuen 
 
Deltagere: Katrine, Susanne, Anja, Mikael, Carlos, Arly 
 
Afbud: Mira, Frida 
 
Dagsorden: 
 

1. Valg af ordstyrer  
2. Valg af referent  
3. Godkendelse af dagsordenen  
4. Godkendelse af referat fra sidste møde  
5. Opfølgning på overdragelsen og opgaver 
6. Klargøring af markvandring (finde dato og punkter) 
7. Cykel-kaos (vuggestuen tager alle pladser ved buen og gården) 
8. Status på reparation af sejlene 
9. Planter 
10. Kloak, affaldsskakte og affaldsrummet  
11. 3B afdelingsmøde  
12. Facebookgruppen – Boligselskabet og reklamer 
13. Ting i mellemgangene 
14. Nye nøglebrikker 
15. Evt 
16. Næste møde  

 
1. Valg af ordstyrer 
Katrine blev valgt. 
 
2. Valg af referent 
Anders blev valgt. 
 
3. Godkendelse af dagsorden 
Dagsordenen blev godkendt. 
 
4. Godkendelse af referat fra sidste møde 

Referat af afdelingsbestyrelsesmødet i 
Sejlhuset 
 

 



  

Referatet blev godkendt. 
 
5. Opfølgning på overdragelsen og opgaver til 3B 
3B har overtaget driften fra SAB, og det virker til at de er kommet godt i gang. Vi mangler stadig at 
få gang i en egentlig aktionsliste til at holde styr på opgaverne. 
 
Af umiddelbare ting til aktionslisten har vi: 
 

 Grundig rengøring i kælderen. 
 Gennemgang af døre, så de smækker korrekt. 
 Vedligeholdelse af møbler på tagterrassen. 
 Udskiftning af beboernes Salto-brikker. 
 Implementering af online bookning af selskabslokalerne (Gecko). 

 
6. Klargøring af markvandring (finde dato og punkter) 
Vi er usikre på hvornår det skal være. Hører Hanne om et forslag. 
 
7. Cykel-kaos (vuggestuen tager alle pladser ved buen og gården) 
Vi vil gerne have en cykeloprydning i september. Bestyrelsen forespørger hvordan 3B’s procedure 
er for det. 
 
8. Status på reparation af sejlene 
Projektet er godkendt mellem 3B, Rambøll og bestyrelsen. Arbejdet med prøveopgangen i 
nummer 35 begynder inden længe. Der er lagt op til en fremtidig vedligeholdelsesturnus, som ser 
nogenlunde således ud: 
 

Beboeres pligter: Almen kontrol af funktion, dvs. almindelige betjening og rapportering såfremt der 
opleves funktionsfejl, så som bremser der ikke fastholder skodde, skodder der klapre eller lign.  
  
Årligt eftersyn (bemærk at frekvensen kan justeres til hvert  2.-3. år: Gennemgang af 
solafskærmningsskodde fra beboerens lejlighed. Kontrol af sejldug, kontrol af funktion, visuel 
kontrol af tilspænding for bolte og fastgørelser.  
  
5-årligt eftersyn:    
Gennemgang af solafskærmningsskodde med fysisk kontrol af slidtage niveau, tilspænding af bolte 
samt evt. justering og vedligeholdelse.  
En mere grundig kontrol foreslås indlagt med et 5-års interval, hvor skodder kontrolleres fra 
armslængde, dvs. ved brug af lift eller ropeaccess for de svært fremkommelige områder.  
Det 5-årlige eftersyn erstatter det årlige eftersyn.  
  
15-20. årligt vedligeholdelsesbehov  
Sejldugens bestandighed er vurderet til en holdbarhed på ca. 15-20 år, hvorfor at denne må 
antages at skulle udskiftes tilsvarende den nuværende renovering.  

 
9. Planter 
Der bliver plantet hortensia i plantekasserne, og ejendomskontoret sørger for at vande. 
 



  

10. Kloak, affaldsskakte og affaldsrummet 
Status på rensning af faldstammer skal huskes til markvandringen. 
Genbrugsreolen kommer tilbage. 
 
Der er udfordringer med mange stoppede affaldsskakter. Oplevelsen er at flere beboere er 
begyndt at smide forkerte ting i skakterne såsom flasker og papkasser. Bestyrelsen forespørger 3B 
om at sætte sedler op i opgangene med information om hvad der må smides i affaldsskakten 
sammen med information om at det er dyrt for afdelingen når der er skaktstop. 
 
11. 3B afdelingsmøde  
Anders taler med 3B om en dato. 
 
12. Facebookgruppen – Boligselskabet og reklamer 
Vi har fået en anmodning fra 3B Kundecenter om at blive medlem af Facebook-gruppen. Vi er lidt 
usikre på hvem i 3B, der er tale om, og hvad det skal bruges til. Bestyrelsen forespørger hos 
driftschefen hvad de ønsker at bruge Facebook til. 
 
Vi har fået et tilbud fra Parknet om Allente TV til Sejlhusets beboere. Det lægges på Facebook. 
 
13. Ting i mellemgangene 
Der er problemer med at nogle beboere har depotrum i mellemgangene, og ifølge boligselskabet 
er det i modstrid med både husordenen og bygningsreglementet. Teksten i husordenen er 
imidlertid ikke klart formuleret, og 3B ønsker at det bliver mere tydeligt. 
 
Bestyrelsen forsøger at få driftschefen med til næste bestyrelsesmøde, så vi kan diskutere 
mulighederne. 
 
14. Nye nøglebrikker 
Alle beboere skal have udskiftet nøglebrikkerne til opgangene i forbindelse med overgangen til et 
andet system, der er administreret af 3B. Dette vil ske i den kommende tid. 
 
15. Eventuelt 
Intet 
 
16. Næste møde 
Næste møde er mandag den 21. august klokken 17. 


